

Circular No. (8) of Term 1– AY 2025-26

MOE BOOKS Distribution – No Parent Attendance Required

Tuesday Sep 9th 2025

Dear Parents,

Greetings,

In our continuous effort to provide everything our students need and to ensure the smooth running of the educational process, we would like to inform you that the school will be distributing the MOE books to students in their classrooms tomorrow, **Wednesday 10-09-2025** and therefore, there is no need for parents to attend.

We would also like to note that some students who registered late have already been included in a new order, and their books will be available in the coming days, God willing.

The school is committed to maintaining proper organization and ensuring that no issues occur during the distribution process, so that all students receive their books smoothly and efficiently.

We also emphasize the importance of encouraging students to take care of their books, as they are a key educational tool that supports their academic progress and success.

We sincerely appreciate your continued cooperation and trust, and we always strive to provide the best for our students

Warm regards,
Ahmed Shalby
School Principal

أولياء الأمور الأعزاء،

تحية طيبة وبعد،

حرصًا منا على توفير كل ما يلزم لطلابنا وضمان سير العملية التعليمية بالشكل الأمثل، نود إعلامكم بأن المدرسة ستقوم غدًا **الأربعاء الموافق 2025-9-10** بتسليم الكتب المدرسية (الوزارية) للطلاب داخل الصفوف، وعليه لا داعي لحضور ولي الأمر

كما نود التنويه إلى أن بعض الطلاب الذين قاموا بالتسجيل في وقت متأخر قد تم إدراج أسمائهم بالفعل ضمن طلبية جديدة، وستتوفر كتبهم خلال الأيام القادمة بمشيئة الله

نؤكد أن المدرسة حريصة كل الحرص على التنظيم وعدم حدوث أي خلل أثناء عملية التسليم، بما يضمن وصول الكتب لجميع أبنائنا الطلاب بشكل سلس ومنظم

كما نؤكد على أهمية متابعة الطلاب وتحفيزهم على الاهتمام بالكتب والمحافظة عليها، كونها من الوسائل التعليمية الأساسية التي تعينهم على تحقيق التفوق العلمي والمعرفي

نشكر لكم تعاونكم الدائم وثقتكم، ونسعى دومًا لتقديم الأفضل لأبنائنا الطلبة

مع خالص التحية،
أحمد شلبي
مدير المدرسة